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Από το υπ’ αριθ. 18/2012 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 535/2012                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Τροποποίηση προϋπολογισμού και Ετησίου 
Προγράμματος Δράσης Δήμου Βέροιας, έτους 2012. 
 

 
         Σήμερα 24 Σεπτεμβρίου του έτους 2012 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 19:00 συνήλθε σε τακτική 
συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, 
Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 20-9-2012 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου 
που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους 
Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις 
του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Αναπληρωτής Δημάρχου Κων/νος Βοργιαζίδης και ότι υπάρχει 
νόμιμη απαρτία, αφού επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  37 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ.Μιχαηλίδης, 5)Α. 
Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β.Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. 
Αρχοντάκη-Γεωργίου, 9)Π. Παυλίδης, 10)Λ. Πουλασουχίδης, 11)Κ. Βοργιαζίδης, 
12)Ν.Μωυσιάδης, 13)Χ. Κούτρας, 14)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 15)Χ.Γαϊτάνου-
Γεωργιάδου, 16)Π. Τσαπαρόπουλος, 17)Μ.Παπαϊωάννου, 18)Θ. Κορωνάς, 19)Κ. 
Συμεωνίδης, 20)Γ.Κάκαρης, 21)Β. Παπαδόπουλος, 22)Κ. Κουτσαντάς, 
23)Λ.Τσαβδαρίδης, 24)Α. Νεστορόπουλος, 25)Α. Γκαμπέσης, 26)Κ.Κοστογλίδου, 
27)Β. Γιαννουλάκης, 28)Χ. Τσιούντας, 29)Ε.Γουναράς, 30)Γ. Σουμπέκας, 31)Κ. 
Παναγιωτίδης, 32)Δ.Γκέκα, 33)Α. Παπαδόπουλος, 34)Σ. Κουμτσίδης, 
35)Ι.Σοφρόνωφ, 36)Γ. Μελιόπουλος, 37)Ι.Αγγέλογλου. 

Τ. Χατζηαθανασίου, Θ. Αγγελίνας, Α.Καγκελίδης, 
Α. Βεσυρόπουλος.    

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Χ. Δουλγερίδου, Ι. Λιάτσιου, Ε. Κελεσίδης, Σ.Ρίσσου, 
Ν. Αγγέλου, 

Κ.Καπανίδης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Ι. Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, Α. Κακαγιάννης, 
Α.Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. 
Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση:1) Κατά την προ ημερησίας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Κάκαρης, Π.Τσαπαρόπουλος, Κ.Συμεωνίδης, Χ.Τσιούντας και 
αποχώρησε ο κ.Π.Τσαπαρόπουλος. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 526/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος και Χ.Γαϊτάνου. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.529/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Γκαμπέσης, Α.Παπαδόπουλος και προσήλθαν οι κ.κ. Π.Τσαπαρόπουλος και 
Χ.Γαϊτάνου. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.530/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.532/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Α.Γκαμπέσης, Α.Παπαδόπουλος. και αποχώρησε ο κ. Γ.Σουμπέκας. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.534/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι.Αγγέλογλου. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.535/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Κοστογλίδου, Γ.Κάκαρης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.536/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Κάκαρης και Ι.Αγγέλογλου. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.539/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Λ.Τσαβδαρίδης, Π.Τσαπαρόπουλος. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.540/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Σ.Κουμτσίδης, Α.Παπαδόπουλος και προσήλθαν οι οι κ.κ. Λ.Τσαβδαρίδης, 
Π.Τσαπαρόπουλος. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.542/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Γκαμπέσης, Δ.Δάσκαλος, Β.Γιαννουλάκης, Ν.Τσιαμήτρος, 
Μ.Παπαϊωάννου και προσήλθαν οι κ.κ. Σ.Κουμτσίδης, Α.Παπαδόπουλος. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.543/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Β.Γιαννουλάκης, Μ.Παπαϊωάννου. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.544/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Τσιαμήτρος και αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Παπαδόπουλος και Π.τσαπαρόπουλος. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.545/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ.Κ.Συμεωνίδης, Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ και Σ.Κουμτσίδης. 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.546/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ε.Γουναράς. 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.548/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Σ.Κουμτσίδης. 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.549/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Βοργιαζίδης, Ν.Μωυσιάδης και Β.Γιαννουλάκης. 
18) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.550/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Κ.Βοργιαζίδης, Ν.Μωυσιάδης και Β.Γιαννουλάκης και αποχώρησαν οι 
κ.κ.Ν.Τσιαμήτρος, Μ.Σουμελίδης και Γ.Κάκαρης. 
19)  Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.552/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Τσιαμήτρος. 
20) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.553/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι.Αγγέλογλου. 
21) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.557/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Ι.Αγγέλογλου. 
22) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.565/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος και Ι.Σοφρόνωφ. 
23) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.567/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Χ.Κούτρας. 
24) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.569/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος και Ι.Σοφρόνωφ. 
25) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.575/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι.Αγγέλογλου. 

 
 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 19-9-2012 εισηγητικό σημείωμα της αντιδημάρχου 
Ελισάβετ Αρχοντάκη,  που έχει ως εξής: 
    Σας γνωρίζουμε ότι,  με το από 19/9/12 υπηρεσιακό σημείωμα της Δ/νσης Τεχνικών 
Υπηρεσιών, υπάρχει ανάγκη ανάθεσης παροχής υπηρεσιών για την προετοιμασία και 
υποστήριξη της ωρίμανσης και υποβολής του φακέλου αίτησης του Δήμου για την 
«Ανάπλαση πλατείας Πλατάνων» στο πρόγραμμα ΕΣΠΑ ‘ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΘΡΑΚΗΣ 
2007-2013’ δαπάνης 5.069,70€ με ΦΠΑ. 
   Το ποσό θα προέλθει από τον Κ.Α. 30/7411.034 «Τεχνική βοήθεια του Δήμου 
Βέροιας». 

   Υστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό  να εγκρίνει την τροποποίηση 
του προϋπολογισμού και ετησίου προγράμματος δράσης έτους 2012 ως εξής: 
      Α) Στο σκέλος των εξόδων μεταφέρει μέσω Αποθεματικού Κεφαλαίου 9111 ποσό 
5.069,70€ από τον Κ.Α. 30/7411.034 «Τεχνική βοήθεια του Δήμου Βέροιας» και 
δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 30/7411.035 «Προετοιμασία και υποστήριξη της 
ωρίμανσης και υποβολής του φακέλου αίτησης του Δήμου για την «Ανάπλαση 
πλατείας Πλατάνων» στο πρόγραμμα ΕΣΠΑ ‘ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΘΡΑΚΗΣ 2007-2013’» 
με ποσό 5.069,70€, από  Εσοδα του ΥΠΑΑΝ. 
      Β) Τροποποιεί το ετήσιο πρόγραμμα δράσης έτους 2012. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Γιαννουλάκης: Τι ακριβώς θα καλύψει αυτή η δαπάνη των 5.069,70€; 
Βοργιαζίδης: Αναφέρεται μέσα στο εισηγητικό. Είναι για την υποστήριξη της 

ωρίμανσης και υποβολής του φακέλου αίτησης του Δήμου για το έργο «Ανάπλαση 
πλατείας Πλατάνων» 

Λαζαρίδης: Έχει να κάνει με την προετοιμασία των τευχών δημοπράτησης. 
Νεστορόπουλος: Τα τεύχη δημοπράτησης τα κάνουν εξωτερικοί συνεργάτες; Δεν 

τα κάνει η Τεχνική Υπηρεσία;  
Λαζαρίδης: Μόλις ολοκληρώσαμε τη μελέτη, τα τεύχη δημοπράτησης και τον 

προϋπολογισμό για τα «Γιοτζαλίκια», κολοσσιαίο έργο για τις δυνατότητες της 
υπηρεσίας. 

Νεστορόπουλος: Για το συγκεκριμένο έργο ρωτάμε κ. Λαζαρίδη… 
Τι παροχή υπηρεσιών θα αναθέσετε με τα 5.000€; Τοπογραφικά; Αποτύπωση;  
Λαζαρίδης: Υπάρχει μελέτη έτοιμη για την πλατεία Πλατάνων, που χρειάζεται 

όμως επικαιροποίηση και να ολοκληρωθεί. Αυτό θα γίνει τώρα. 
Νεστορόπουλος: Μα έχουμε 50 τεχνικούς στην Τεχνική Υπηρεσία. Δεν μπορούν 

αυτοί να κάνουν τη συγκεκριμένη εργασία; 
Λαζαρίδης: Εξαιτίας του ότι έχουμε πολύ σφικτά χρονοδιαγράμματα, αφού το 

ΕΣΠΑ οδεύει προς το τέλος του, θα πρέπει να τρέξουμε για να είμαστε έτοιμοι να τη 
βάλουμε στο ΕΣΠΑ.  

Κάναμε αυτή την πολύ μεγάλη μελέτη για το σχολείο στα «Γιοτζαλίκια» και όχι 
μόνο, αλλά αυτό το έργο πρέπει να προχωρήσει και αυτό ακριβώς κάνουμε. 

Γκαμπέσης: Με δεδομένο ότι η πλατεία Πλατάνων είναι πολύ μικρή, ποιος είναι ο 
προϋπολογισμός του έργου, για να δώσουμε μόνο για τα τεύχη δημοπράτησης 5.069,70€;  

Είναι τόσο μικρή η πλατεία. Υπάρχει ήδη μια μελέτη που μπορεί να 
χρησιμοποιηθεί.  

Θεωρώ ότι πολιτική απόφαση πρέπει να πάρουμε για να αλλάξει η πλατεία 
Πλατάνων, παρά να κάνουμε μια ακόμη πλατεία Ωρολογίου. 

Λαζαρίδης: Μιλάμε για την ίδια μελέτη κ.Γκαμπέση. 
Γκαμπέσης: Για ποιο λόγο τότε το κάνουμε; 
Λαζαρίδης: Υπάρχει μόνο μια μελέτη αρχιτεκτονική, που έρχεται και 

ολοκληρώνεται τώρα. 
Πρόεδρος: Τοποθετήσεις παρακαλώ.  
Γιαννουλάκης: Πρόεδρε θυμάμαι ότι με πανηγυρικό τρόπο η Δήμαρχος μας είχε 

φέρει μερικούς νέους επιστήμονες, που μας είχαν παρουσιάσει μια ομολογουμένως καλή 
δουλειά. Σε μια εποχή που έχουμε ανάγκη και το τελευταίο ευρώ, είναι δυνατόν  να 
μοιράζουμε λεφτά σε εξωτερικούς συνεργάτες;  

Εφ’ όσον είναι εύκολο έργο και είναι μικρό, νομίζω ότι έχουν την ικανότητα στην 
Τεχνική μας Υπηρεσία να κάνει την ωρίμανση του έργου. 



Επιτέλους ας δείξουμε από τώρα μια περιστολή δαπανών για να δώσουμε και το 
παράδειγμα προς τα έξω. 

Νεστορόπουλος: Από την ενημέρωση που μας έκανε ο κ. Λαζαρίδης εγώ δεν 
αντιλήφθηκα ότι αυτή η παροχή υπηρεσιών θα είναι για τα τεύχη δημοπράτησης.   

Τα τεύχη δημοπράτησης προετοιμάζονται από την υπηρεσία. Από εκεί και πέρα 
έχουμε πολλούς και αξιόλογους υπαλλήλους στην Τεχνική Υπηρεσία, οι οποίοι αυτό το 
διάστημα δεν έχουν σχεδόν τίποτε να κάνουν από μελέτες. Θα μπορούσαν να 
ολοκληρώσουν αυτή τη μελέτη, να ωριμάσει, για να μην κάνουμε δωράκια έξω σε 
ημετέρους. 

Δάσκαλος: Ορμώμενος από τα λεγόμενα του κ.Γιαννουλάκη, θα ήθελα να πω ότι 
αυτή η μελέτη παραλήφθηκε από το Δ.Σ. το 2010 και είναι προσφορά του Συλλόγου 
Αρχιτεκτόνων.  

Βέβαια, θέλω να πω πως δε γνωρίζω αν είναι ορθά αυτά που ισχυρίζεται ο 
Κ.Λαζαρίδης, αλλά τα τεύχη δημοπράτησης κατά πάγια τακτική, εκπονούνται το χρονικό 
διάστημα που πρέπει να γίνει η κατασκευή του έργου. Έτσι λοιπόν δε γνωρίζω αν έχει τη 
δυνατότητα η υπηρεσία. Πάντως η μελέτη που ήρθε αφορούσε αποκλειστικά την 
ανάπλαση της πλατείας. Δεν πήγαν ούτε τεύχη δημοπράτησης, ούτε τιμολόγια.  

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση της αντιδημάρχου Ελισάβετ Αρχοντάκη; 
Υπέρ της εισήγησης ψήφισαν είκοσι ένα (21) δημοτικοί σύμβουλοι, οι:  
Δ. Δάσκαλος, Μ. Σουμελίδης, Θ. Θεοδωρίδης, Γ.Μιχαηλίδης, Α. Λαζαρίδης, 

Ν.Τσιαμήτρος, Β.Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, Π. 
Παυλίδης, Λ.Πουλασουχίδης, Κ. Βοργιαζίδης, Ν.Μωυσιάδης, Χ. Κούτρας, Ν. 
Μαυροκεφαλίδης, Χ.Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, Π. Τσαπαρόπουλος, Μ.Παπαϊωάννου, Θ. 
Κορωνάς, Κ. Συμεωνίδης, Β.Παπαδόπουλος, Κ. Κουτσαντάς. 

Αρνητική ψήφο έδωσαν δέκα (10) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Λ.Τσαβδαρίδης, 
Α.Νεστορόπουλος, Β. Γιαννουλάκης, Ε.Γουναράς, Κ. Παναγιωτίδης, Δ.Γκέκα, 
Α.Παπαδόπουλος, Σ. Κουμτσίδης, Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος.  

Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι  Α. Γκαμπέσης και Χ. Τσιούντας.     
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 19-9-2012 εισηγητικό σημείωμα της αντιδημάρχου Ελισάβετ Αρχοντάκη. 
2.- Το από 19-9-2012 υπηρεσιακό σημείωμα της Δ/νσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 
3.- Την αιτιολογική έκθεση του Τμήματος Προγραμματισμού του Δ. Βέροιας. 
4.- Την ανάγκη τροποποίησης του προϋπολογισμού και του ετησίου προγράμματος 
δράσης του Δήμου έτους 2012, για τη δημιουργία και ενίσχυση ανεπαρκών πιστώσεων.  
5.- Τις διατάξεις των άρθρων 93, 161 και 207 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.)  ως και αυτές 
του άρθρου 8 του από 17/5-15/6/59 Β.Δ. «περί οικονομικής διοικήσεως και λογιστικού 
των Δήμων και κοινοτήτων». 
6.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης) και του 
άρθρου 4 του Π.Δ. 185/2007. 

 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 
 

Α) Τροποποιεί τον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2012,  ως εξής: 
Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει μέσω Αποθεματικού Κεφαλαίου (Κ.Α.9111) 

ποσό 5.069,70€ από τον Κ.Α. 30/7411.034 με τίτλο «Τεχνική βοήθεια του Δήμου 
Βέροιας» και δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 30/7411.035 και τίτλο «Προετοιμασία και 
υποστήριξη της ωρίμανσης και υποβολής του φακέλου αίτησης του Δήμου για την 
«Ανάπλαση πλατείας Πλατάνων» στο πρόγραμμα ΕΣΠΑ «ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΘΡΑΚΗΣ 
2007-2013» με ποσό 5.069,70€ από Έσοδα ΥΠΑΑΝ. 

Β) Εγκρίνει την τροποποίηση του Ετησίου Προγράμματος Δράσης Δήμου 
Βέροιας, έτους 2012.  
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  535/ 2012 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Χ. Δουλγερίδου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Λιάτσου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Ε. Κελεσίδης  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Σ. Ρίσσου  
Π. Παυλίδης  Ν. Αγγέλου  
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Κ. Συμεωνίδης     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Γ. Σουμπέκας     
Κ. Παναγιωτίδης     
Α. Παπαδόπουλος  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια 22 - 10 -2012 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Σ.  Κουμτσίδης 
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Μελιόπουλος 
Ι. Αγγέλογλου 
  
  
  
  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


